

NEIGHBOURHOOD WATCH BULLETIN

This bulletin is issued by the Wellington Community Police Centre, located at 1064 Wellington Street West. It is designed to inform residents about activities carried out by the Ottawa Police Service and measures that can be taken by residents to promote greater personal and community safety and security.

Le français suit

1. Break and enter alert

1. Break and enter alert

The Ottawa Police Break and Enter Section is currently investigating a series of daytime residential Break and Enters in the areas of Kanata, Stittsville, Barrhaven and Orleans that have occurred over several days last week.

This is a reminder to the public that if you are going to keep your valuables at home, store them in a proper safe, in a properly secured location. Use a location other than the bedroom or closet for your valuables.

Signs that indicate that someone is in the home are also a deterrent. More [home crime-proofing tips](#) are available.

Anyone with information is asked to call Ottawa Police Break and Enter Unit at 613-236-1222, ext. 4533.

Anonymous tips can be submitted by calling Crime Stoppers toll-free at 1-800-222-8477 or at crimestoppers.ca.

Call your Community Police Centre to schedule a free Home Security Inspection.

1. Avis en respect des introductions par effraction

1. Avis en respect des introductions par effraction

L'Unité des introductions par effraction de la Police d'Ottawa fait actuellement enquête sur une série de vols par effraction perpétrés en plein jour cette semaine, dans les secteurs de Kanata, de Stittsville, de Barrhaven et à Orléans.

On rappelle au public que s'ils doivent entreposer leurs articles de valeur à la maison, il est avisé de les garder dans un bon coffre-fort, dans un lieu bien protégé. Optez pour ailleurs que la chambre à coucher ou un garde-robe pour ranger vos objets précieux.

Laisser des signes portant à croire que la demeure est occupée est un autre moyen de décourager les intrus. Consultez d'autres tuyaux et **conseils de prévention** .

Toute personne ayant des renseignements concernant cette affaire est priée de communiquer avec l'Unité des introductions par effraction de la Police d'Ottawa en faisant le 613-236-1222, poste 2655.

Vous pouvez fournir anonymement des renseignements par la voie d'Échec au crime en composant sans frais le 1-800-222-8477 (TIPS) ou au crimestoppers.ca.

Communiquez avec votre centre de police communautaire pour demander une inspection gratuite de sécurité à domicile.

Key contacts / Des contacts clés

Emergency / Urgence : 9-1-1

Non-emergency reports / pour une non-urgence : 613-236-1222

TTY 613-760-8100

ottawapolice.ca/onlinereporting

- **ottawapolice.ca/declarationenligne**
- **Crime Stoppers / Échec au crime : 1-800-222-8477 (TIPS)**
- **crimestoppers.ca**
- **echecaucrime.ca**